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Dopravní komise 
 

ZÁPIS 
z jednání č. 1/2024 ze dne 10.01.2024 

č. j.: MUUO/3338/2024/DSS/ska 
č. spisu: dss-dk/877/2024 

 
 

Přítomni: viz prezenční listina 

Omluveni: Zbyněk Pilař, Petr Pirkl, DiS., Pavel Voleský, Jan Švejkar 

Neomluveni:  

Hosté: --- 

Zapisovatel: Ing. Jaroslav Škarka, MPA 

Místo a čas jednání: Městský úřad, ul. Dělnická čp. 1405, zkušební místnost, 15:30 hod. 

Program jednání: 

1. Parkovací systém města 
2. Možnost výstavby parkovacího domu v lokalitě parkoviště u 

Babyky 
3. Parkování u tzv. Hladové zdi 
4. Dopravní situace v ul. Tyršova u bočního vchodu do gymnázia 
5. Možnost úprav časů u vlakových spojů do a z ÚO 
6. Různé 

 

Předseda dopravní komise Marek Hájek zahájil jednání v 15:30 hod. a seznámil členy s programem 
jednání. Přítomno je 5 členů dopravní komise. 

 

1. Parkovací systém města 
 

Dopravní komise opětovně projednala parkovací systém ve městě a jeho nutnou revizi. Je požadováno 
rozšíření parkovacího systému do velkých sídlišť, zvýšení částky za rezidentní (abonentní) karty, 
upravení stávajícího času placeného parkování, a to od 5:00 do 19:00 hod., a možnost doplnění 
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o omezenou parkovací kartu pro návštěvy a řemeslníky. Dopravní komise navrhuje radě města zadat 
odborné firmě zpracování revize parkovacího systému v Ústí nad Orlicí dle výše uvedených požadavků. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 1 
   
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí zadat odborné firmě zpracování revize 
současného parkovacího systému ve městě. 

 
2. Možnost výstavby parkovacího domu v lokalitě parkoviště u Babyky 

 
Dopravní komise projednala možnost stavby parkovacího domu na parkovišti u Babyky z důvodu 
vyřešení parkování na dolním sídlišti. 
 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí uvažovat o výstavbě parkovacího domu 
v lokalitě parkoviště u Babyky. 

 
3. Parkování u tzv. Hladové zdi 

 
Dopravní komise projednala možnost vyvýšeného (patrového) parkování u tzv. Hladové zdi v ul. 
Okružní. Komise po rozsáhle diskuze preferuje do budoucna uvažovat spíše o parkovacím domě 
na parkovišti u Babyky. 
 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
--- 
 
4. Dopravní situace v ul. Tyršova u bočního vchodu do gymnázia 

 
Dopravní komise projednala dopravní situaci u bočního vchodu do gymnázia v ul. Tyršova. Bylo 
uvažováno o instalaci zábradlí, případně obdobné zábrany, ale nakonec zamítnuto z důvodu ztížení 
provádění zimní údržby. Bylo konstatováno, že v místě není porušována stanovená rychlost z důvodu 
parkujících vozidel a snížených uličních vpustí. Komise proto navrhuje jako první krok umístit 
vodorovné dopravní značení ve vyobrazení A 12 „Děti“, aby bylo upozorněno na místo, kde se 
v blízkosti silnice často pohybují nebo shromažďují děti. 

 
Výsledek hlasování: 
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Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Návrhy a doporučení Radě města Ústí nad Orlicí: 
Dopravní komise doporučuje Radě města Ústí nad Orlicí umístit vodorovné dopravní značení A 12 
„Děti“ na vozovku v ul. Tyršova před vchodem do gymnázia. 
 
5. Možnost úprav časů u vlakových spojů do a z ÚO 

 
Dopravní komise projednala možnost úprav časů u vlakových spojů do a z Ústí nad Orlicí. Proběhla 
diskuze především ohledně spojů do a z Pardubic a následné navázání na městskou autobusovou 
dopravu. Bylo konstatováno, že železniční jízdní řády jsou v kompetenci objednavatele, tedy 
Ministerstva dopravy ČR, a Město na ně nemá zásadní vliv. Navázání na městský autobus je možné. 
Předseda komise upřesní, o které spoje se konkrétně jedná. 
 
6. Různé 

Člen komise Mgr. Holubář upozornil, že po nedávných povodních je podemílán břeh u cyklostezky 
směrem na Libchavy u cvičáku. Obratem byl na tuto skutečnost upozorněn vedoucí odboru životního 
prostředí. 

 
 
 
Termín příštího jednání: dle potřeby v roce 2024. 
 
Jednání bylo předsedou komise ukončeno v 16:50 hod. 
 

 

Zapsal: Ing. Jaroslav Škarka, MPA zapisovatel 10.01.2024 
 

Ověřil: Marek Hájek předseda dopravní 
komise 15.01.2024 

 

 


